
  

Olaf ten Thij (52 jr), hcp 15,3 (golf sinds ca. 2010) 
Getrouwd met Marike en dochter Emilie (21jr) en zoon Wouter (17 jr) 
 
Geboren en getogen te Raalte 
Gestudeerd in Groningen 
Gewoond in Raalte, Apeldoorn, Londen, Hengelo en sinds 2011 in Zwolle 
 

CV: 
1989 - 2006 -  Internationale Betrekkingen te Groningen (opgeleid als diplomaat) 
2006 – 2013 -  Traineeship en diverse directiefuncties ING Bank in NL en de UK 
2013 -  heden -  Directeur Venturefirm BV 
  -  Overnameadvies voor MKB-bedrijven in heel Nederland 
  -  Bedrijfswaarderingen  
  -  Overnamefinancieringen 
2021  - Executive Master in M&A and Valuations 
  - Opleiding tot Register Valuator 

Overige informatie: 
2013 - 2019 -  Bestuurslid Top- en Breedtehockey HC Zwolle 

-  Voorzitter HC Zwolle (2016-2019) 
-  Chef Blaashal HC Zwolle (investering van EUR 500k via sponsoren/leden gefinancierd) 

2015 – heden - Bestuurslid Stichting Sampark  
  - Jaarlijkse fundraising van EUR 120k ten behoeve van 4-tal basisscholen platteland India 
2023 – heden - Penningmeester Golfclub Zwolle 

Motivatie:  
Tja, waarom word je penningmeester van Golfclub Zwolle? Heel eenvoudig, omdat je ervoor wordt 
benaderd. Op zich een eer natuurlijk, want blijkbaar heb je dan toch iets goeds gedaan in je tijd als 
bestuurslid bij HC Zwolle. Toch heb ik er lang over nagedacht om me opnieuw te committeren aan een min 
of meer ‘publieke taak’.  Ik heb een drukke baan en wil op de golfbaan graag mijn sportieve ontspanning 
vinden zonder daarbij voortdurend de druk te voelen als verantwoordelijk bestuurslid. Ik ken mezelf: je 
kan zo’n taak niet ‘half’ doen en zo zit ik dan ook niet in elkaar. Dus ik heb me goed verdiept in de stand 
van zaken in het bestuur en de club in het algemeen. De club, het bestuur, het clubhuis en de financiële 
stand van zaken zijn in de beste staat sinds dat ik hier lid ben (jaar of 10), althans zo kijk ik er tegenaan. De 
sfeer in de baan is stukken beter en er is een mooie balans tussen vereniging – business club- de horeca.  
 
Het gaat zelfs zo goed dat er ruimte ontstaat om samen te bouwen aan verbeteringen aan club, clubhuis, 
de baan en andere faciliteiten. Er wordt zelfs al gedacht aan een uitbreiding van de baan. Graag lever ik de 
komende jaren een bijdrage aan dit ambitieuze bestuur dat er zit en aan de vernieuwing en verdere 
modernisering van onze vereniging. De golfsport blijft zich ontwikkelen, de vereniging verjongt, de 
behoeftes van nieuwe golfers verschillen steeds vaker van de wat oudere generatie golfers en de business 
leden. Een uitdaging op zich en de wijze waarop Golfclub Zwolle hiermee omgaat, is inmiddels een 
voorbeeld voor andere golfclubs in NL. 
 
Het zal mijn taak zijn om de ‘lopende zaken’ financieel in goede banen te leiden en ervoor te zorgen dat 
onze toekomstplannen de Golfclub niet financieel ontwrichten maar juist extra fundament en financiële 
zelfstandigheid geven op de langere termijn. 


